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二零一三至二零一四年海岸公園教育活動資料單張  

Marine Parks Educational Activities 2013 - 2014 Information sheet 

生態導遊 Ecotour 

 

 

申請辦法 Application Method： 

經以下漁農自然護理署網頁進行網上登記，確認可供選擇的生態導遊日期和時段。 

http://www.afcd.gov.hk/tc_chi/eservices/eservices_cou/eservices_cou.html 

或進入漁農自然護理署主頁→電子服務→郊野公園及海岸公園→海岸公園教育活動申請表格。系統將自動發出申請通

知電郵，如登記後未收到該電郵，請與我們聯絡。成功登記的學校，本署將於報名後一星期內以確認電郵 貴校聯絡。 

 
On-line application is available at the following website where the date and time of the Ecotour can be selected, 

http://www.afcd.gov.hk/english/eservices/eservices_cou/eservices_cou.html 

Or through AFCD’s homepage→Electronic services→Country and Marine Parks→Marine Parks Education Activity Application. 

The system will automatically generate an acknowledgement e-mail, please contact us if you do not receive it.  Successful 

applicants will be contacted by a confirmation email within one week after the application. 

 

目標 Objective:  

提高學生認識及關注海岸公園的海洋生態及存護工作。 

To enhance the understanding and awareness on marine ecology and conservation works of Marine Park. 

 

地點 Location:  

海下灣海岸公園 Hoi Ha Wan Marine Park 

 

主要講解地點 Sites of interest:  

海下灣海岸公園護理員站崗；碼頭(在陸地觀察近岸珊瑚)；石灰窰；紅樹林及沙灘。 

Hoi Ha Wan Marine Park Warden Post, Pier (Observe corals at a land base area), Lime kilns, Mangrove community and Sandy 
shore. 

 

對象 Target:  

任何年級學生 All students 

 

語言 Language:   

廣東話(如有需要，可作英語講解)   

Mainly Cantonese (would be conducted in English on request)  

 

組別人數 Group Size:： 

由於講解地點狹窄，為方便講解和顧及安全，人數最多三十人。 

For better illustration and safety concerns, group size is limited to 30. 

 
 
 
 
 

http://www.afcd.gov.hk/tc_chi/eservices/eservices_cou/eservices_cou.html
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其他 Other Points to Note： 

 

1. 如有需要，本署職員會按情況更改導覽路線。 

Route of the tour would be adjusted by AFCD staff whenever necessary. 

2. 參加者必須遵守海岸公園遊客守則及本署職員的指示。 

Participants MUST follow the Marine Parks Visitor Code and instructions of staff throughout the tour. 

3. 若雷暴警告，任何暴雨警告，三號或以上熱帶氣旋警告於活動前 2 小時生效，活動將會取消。 
Tour will be cancelled if thunderstorm warning, rainstorm warning or typhoon signal no. 3 or above is/are effective 2 hours 
before the activity. 

 


